
Protokół nr 5/2024 

 

z kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Miasta i Gminy Prochowice 

w dniu 03.10.2024 r. 

 

Komisja w składzie: 

Katarzyna Lasak – Przewodnicząca 

Agnieszka Zadarnowska – Wiceprzewodnicząca 

Grzegorz Mosica – Członek Komisji 

Paweł Piskorowski – Członek Komisji 

 

 

Komisja przeprowadziła kontrolę w Szkole Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika                        

w Prochowicach. Tematyka kontroli: „Kontrola wydatków Szkoły Podstawowej                                     

nr 1 w Prochowicach w odniesieniu do otrzymywanej subwencji oświatowej.” 

W trakcie przeprowadzonej rozmowy Komisja Rewizyjna zapoznała się z działaniami objętymi 

tematem kontroli. Wyjaśnień udzieliła nam Pani Donata Solecka Dyrektor Szkoły Podstawowej     

nr 1 oraz Pani Ewa Majewska-księgowa.  

Kontrola rozpoczęła się od tematyki środków pozabudżetowych oraz projektów. Jednym                      

z projektów, który został dokładnie omówiony był projekt mSilnia. Jest to Program grantowy- 

następca mPotęgi. Jego głównym celem jest rozwijanie myślenia matematycznego. mSilnia 

promuje także praktyczne podejścia do nauczania matematyki oraz zachęca do współpracy 

nauczycieli różnych przedmiotów. W programie można wygrać grant na realizację projektu 

edukacyjnego, nagrodą są także honoraria dla autorów najlepszych scenariuszy lekcji 

matematyki. Pula nagród wynosi ponad 1 milion złotych. Program ogłaszany jest co roku, w 

dzień liczby Pi. Szkoła uzyskała w tym projekcie 13 656,51 zł. Kolejnym omawianym projektem 

był projekt ministerialny pod nazwą „Podróże z klasą” w którym otrzymano 70 000,00 zł. 

Uzyskano również dofinansowanie do podręczników, które wyniosło 37 939,95 zł.  



Kolejnym ważnym tematem był Fundusz Pomocy na wsparcie dla uczniów z Ukrainy. 

Środki otrzymane z Funduszu Pomocy do końca sierpnia 2024 wyniosły 141 964,35 zł, natomiast 

środki otrzymane od dnia wejścia ustawy tj. 24 lutego 2022 r. to 418 659,69 zł. Do Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Prochowicach uczęszcza 17 dzieci pochodzących z Ukrainy, natomiast 7  

z nich ma status uchodźcy. 

Na zakończenie komisji poruszyliśmy temat darowizn, które aktualnie wynoszą            

6120,00 zł. Dużym wsparciem są tutaj rodzice i chęć pomocy w działaniu na rzecz szkoły. 

Wynajem sali sportowej to 2531,58 zł.  

Komisja Rewizyjna po analizie informacji udzielonych przez Panią Donatę Solecką 

Dyrektor oraz Panią Ewę Majewską nie ma zastrzeżeń odnośnie tematyki przeprowadzonej 

komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

                     Komisja: 

                                                           Katarzyna Lasak – Przewodnicząca 

                                                                               Agnieszka Zadarnowska – Wiceprzewodnicząca 

                                                                               Grzegorz Mosica – Członek Komisji 

               Paweł Piskorowski – Członek Komisji 

 

 

 


